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STYRELSEMÖTE 13 – 100507-8 (Heldagsmöte nr 2) 
 
Plats & Tid: Bergslagens Konsultbyrå, Parkvägen 20, klockan 17.00 – 19.00 den 7:e 
 och 08.00 – 16.00 den 8:e 
Närvarande: Lars Hedin, Thomas Liljeqvist, Minna Paajanen, Pia Johansson, Janne Eriksson & 

Kenneth Andersson. 
Frånvarande: Avgående ledamöter, Dick Helsing & Lars-Erik Karlsson (skulle ej vara med) 

De nya ledamöterna som väljs in vid årsmötet hade inte tid av olika anledningar. 
 
 
AGENDA 
1. Rekrytering av ledare, även frivilliga till våra kommittéer. 

o Tas vid nästa möte 
 

2. Arbetsbeskrivning för styrelsemedlemmar, sportchef m m 
o Klara. Thomas skickar ut dem till övriga styrelsemedlemmar för korrektur. 

 
3. Ekonomiska rutiner 

o Se arbetsuppgifter för Kassör & vice Kassör 
 

4. Administrativa rutiner  
o Skall gås igenom vid nästa möte. 

 
5. Utveckla ungdomssidan med rekrytering av nya spelare 

o Tas vid nästa tillfälle p g a att vi ej hann med denna fråga. 
 

6. Viktiga datum 
o Thomas och Hedin sammanställer en lista över viktiga datum, ex halltider, laganmälan till 

seriespel etc. Listan läggs sedan ut under ”Dokument” på hemsidan. 
 

7. Budgetarbete 
o Pia, Minna och Hedin har gjort ett första förslag. Kostnaderna överstiger intäkterna, vilket 

gör att vi måste titta på andra lösningar att få in pengar. 
Fråga skickad till Svenska Spel vad vi skulle tjäna på att varje medlem säljer x antal 
Trisslotter. 
 

8. Per-Ols ”Lilla Röda” 
o Vi avvaktar detta tills efter Minnas resa till Italien. 

 
9. Arrangör för höstens DM 

Ett förslag från Pasi finns att vi skall ansöka om att få arrangera höstens DM 
Vi meddelar alltid förbundet att vi vill vara med och arrangera olika aktiviteter, ex DM. 
Detta är även gjort inför nästa säsong. Det sker i samband med att vi anmäler lagen till 
seriespelet. 
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10. Minnas resa till Italien med SISU och ”Föreningsutveckling”. 
Båda frågeställningarna gäller 4 olika grupper av stolthet/problem: Aktiva, Ledare, Föräldrar, 
Organisation. 
o Exempel på något vi är stolta över 

� Genomgång gjord. Thomas mailar underlag till Minna. 
o Exempel på problem vi brottas med. 

� Genomgång gjord. Thomas mailar underlag till Minna 
 

Nästa möte 
Beslut om detta tas vid det konstituerande mötet efter årsmötet. Förslag föreligger att nästa 
heldagsmöte skall hållas i augusti. 
 
 
Fagersta 2010-05-08 

 
Thomas Liljeqvist 
Sekreterare 


